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Retsudvalget

Til: Justitsministeren
Dato: 29. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1289
Er ministeren tilfreds med forløbet omkring indførelsen af Polsag?

Spørgsmål 1290
Hvad gør ministeren for at stramme op på implementeringen af Polsag?

Spørgsmål 1291
Hvordan har forløbet været omkring indførelsen af Polsag?

Spørgsmål 1292
Hvor stor en økonomisk besparelse er Politiet indtil videre gået glip af som følge 
af forsinkelsen af Polsag?

Spørgsmål 1293
Hvilket ekstra ressourceforbrug relateret til indførslen af Polsag, har der været 
hos Politiet og staten på grund af forsinkelser og problemer, der tænkes her 
eksempelvis på ekstra arbejdstimer hos Politiet og staten i relation til indførslen 
af Polsag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Yildiz Akdogan (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Yildiz.Akdogan@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand.

Retsudvalget 2009-10
REU alm. del Spørgsmål 1289
Offentligt


